
JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális
Bizottsága 2021. június 22-én tartott nyilvános üléséró’l

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megáflapította,
hogy a bizottság határozatképes, mivel 7 főből 6 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.

Táry: Napirendi pontok elfogadása és a j egyzőkönyv hitelesítő megválasztása

lVlucsi András bizottsági elnök: Szavazásra bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi
pontokat azzal, hogy a bizottság üléséről készített jegyzőkönyvet Kovács Ildikó bizottsági tag
Írja alá hitelesítőként.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsá.’a

1/2021. (VL 22.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a 2021 . június
22. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:

1 . A szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról, valamint a személyes gondoskodást
nyújtó szociális alap- és szakosított ellátások térítési díjairól szóló 6/2025. (II. 26.)
rendelet módosítása
Előkészítette. Támok Lászlóné jegyző

dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

2. A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 1 1/2012. (III. 30.) önkormányzati rendelet
módosítása
Előkészítette: Tárnok Lászlóné jegyző

dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

3. Beszámoló a Békési Értéktár Bizottság 2020. évi tevékenységéről
Előkészítette: Izsó Gábor elnök

Kenyeres-Zsebics Emőke titkár



4. Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 202 1 . II. félévi munkaterve
Előkészítette. Tárnok Lászlóné jegyző

dr. Bocskay Arpád aljegyző

5. Szakorvosi rendelések szünetelése
Előkészítette: Erdélyi Imola igazgató

6. Középiskolai ösztöndíj-pályázat kiírása
Előkészítette: Sápi András osztályvezető-helyettes

‘7. Sporttevékenységek támogatása 202 1 . II. félévben
Előkészítette: Kovács Szilvia osztályvezető

8. Bejelentések

Zárt ülés
1 . Helyi elismerések adományozása

Eló’készítette: Kálmán Tibor polgármester
dr. Tanai Judit jogász
Hajdú Lívia PR referens

A bizottság jegyzőkönyv hitelesitőnek Kovács Ildikó bizottsági tagot választja meg.

Napirend tárya: A szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról, valamint a személyes
gondoskodást nyújtó szociális alap- és szakosított ellátások térítési
díjairól szóló 6/2025. (II. 26.) rendelet módosítása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztést, amelyet az anyag készítője nem
kívánt kiegészíteni. Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta
azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a rendelet-tervezet elfogadását javasolja a képviselő-
testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

2/2021. (VI. 22.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta „A szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról, valamint a személyes
gondoskodást nyújtó szociális alap- és szakosított ellátások térítési dijairól szóló
6/2025. (II. 26.) rendelet módosítása “ tárgyú előterjesztést és a rendelet-tervezet
elfogadását javasolj a a képviselő-testületnek.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Napirend tár2ya: A gyermekvédelem helyi rendszeréről szóló 11/2012. (111. 30.)
önkormányzati rendelet módosítása

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja tilapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt kiegészíteni. Megköszönte Kovács Ildikó bizottsági tag babakelngyével
kapcsolatos felvetéseit. Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátotta azt
a javaslatot, amely szerint a bizottság a rendelet-tervezet elfogadását javasolja a képviselő-
testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

3/2021. (VI. 22.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta „A gyermekvédelem helyi rendszeréró’l szóló 1 1/2012. (111 30.)
önkormányzati rendelet módosítása “ tárgyú előterjesztést és a rendelet-tervezet
elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tár2ya: Beszámoló a Békési Értéktár Bizottság 2020. évi tevékenységéről

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztést, amelyet az Értéktár Bizottság
titkára nem kívánt kiegészíteni.

Tájékoztatta a bizottság tagjait arról, hogy dr. Pappné Darida Andrea igazgatóval és a Múzeum
munkatársaival együtt elkészítettek egy pályázatot, amelyet az Agrárminisztériumhoz be is
nyújtottak. A pályázat keretében készítenének egy kiadványt a békési helyi értékekről. Egy
nyomtatott kiadványról lenne szó, amit a nyomdai munka után már bonyolult lenne
kiegészíteni, ezért javasolta, hogy gyűjtsék össze azokat a lehetséges értékeket, amiket a
kiadványban szerepeltetni lehetne. Ilyen érték lehet például a Békési Református Templom
orgonája, ami 1 50 év után is az ország harmadik legnagyobb orgonájának számít. Jövőre lesz
470 éves a békési református gimnázium, amely szintén olyan érték, amelyet az értéktár
bizottság tagjaként felterjeszt majd békési értékként. A javaslatok összegyűjtése után kellene a
nyomtatott kiadványt elkészíteni, amennyiben nyernek a pályázaton.

Kérte Polgár Zoltán alpolgármestert, hogy röviden ossza meg az Új honlappal kapcsolatos
információkat a bizottság tagjaival.
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Pol2ár Zoltán alpolgármester: Köszöntötte a bizottság tagjait. Azt tapasztalta, hogy ha valaki
a békési érték után keres az interneten, akkor maximum a város honlapján PDF formátumban a
rendeleteket és a határozatokat találhatta meg. Az Új honlap elérhető a bekesiertektar.hu címen,
ahol Gazsó János fotós által készített fényképek találhatók. Mindent élethűen Újra fotóztak, és
a fotók mellé pedig Szojka Petronella, a Múzeum munkatársa készítette el a szöveges ismertető
anyagot. Az önkormányzat kollegái az új honlap szerkezetét készítették el. Az Ertéktár
Bizottság feladata lesz ajövőben az Új honlap karbantartása és a különböző tartalmak feltöltése.

Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati
javaslat elfogadását javasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociáüs Bizottsága

4/2021. (VI. 22.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Beszámoló a Békési Ertéktár Bizottság 2020. évi tevékenységéró’l”
tárgyú előterjesztést és a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-
testületnek.

Határidő : intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tár2ya: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 202 1 . II. félévi
munkaterve

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzó’könyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: A munkaterv elfogadását javasolja a képviselő-testületnek
azzal a kiegészítéssel, amely szerint a Humán és Szociális Bizottság októberi ülésére hívják
meg dr. Becsei László főigazgatót, és tárgyalja meg a bizottság a Békés Megyei Központi
Kórház működéséről szóló beszámolót. A képviselők megkapják a bizottsági ülésekről szóló
meghívót is, így akit érdekel a kórházzal kapcsolatos beszámoló, részt vehet a bizottság ülésén.
Egyébként is át kell gondolni majd, hogy bizonyos napirendi pontokat (például intézményi
beszámolók) a testület hatásköréből bizottsági hatáskörbe kellene utalni.

Nagyon tetszett neki az, amit a Múzeum látogatásakor láthatott, hiszen ezek olyan dolgok
voltak, amelyeket egyébként nem láthatott volna. Sajnálja, hogy a bizottság nem tudott elmenni
sem a dr. Hepp Ferenc iskolába, sem pedig a dr. Illyés Sándor intézménybe. A bizottság
továbbra is azt a gyakorlatot követi majd, hogy a bizottság megtárgyalja a beszámolót, majd
ellátogat az intézménybe is. Azt tapasztalja, hogy a helyszínen kötetlenebbül tudnak
tájékozódni, beszélgetni, mint bizottsági ülés keretében.
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Orülne, ha a dr. Hepp Ferenc iskolába a nyár végén vagy az ősz elején el tudnának látogatni.
Kérte Deákné Domonkos Julianna igazgató asszonyt, hogy a bizottságot hívja majd meg egy
intézményi látogatásra.

További hozzászólás, kérdés, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a
javaslatot, amely szerint a bizottság a kiegészítéssel együtt a határozati javaslat elfbgadását
javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

5/2021. (VI. 22.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 202 1 . II. félévi
munkaterve” tárgyú előterjesztést és a határozati javaslat elfogadását javasolja a
képviselő-testületnek azzal a kiegészítéssel, amely szerint a képviselő-testület II. félévi
munkatervében, a Humán és Szociális Bizottság októberi ülésének napirendi pontjai
között szerepeljen a Békés Megyei Központi Kórház helyzetéről szóló napirendi pont.
Az ülésre dr. Becsei László főigazgató kapjon meghívást.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tár2ya: Szakorvosi rendelések szünetelése

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Kérdés, észrevétel,
hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a
határozati javaslat elfogadásátjavasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsá.í’a

6/2021. (VI. 22.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Szakorvosi rendelések szünetelése” tárgyú előterjesztést és a határozati
javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.
Határidő: intézkedésre azormal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Napirend tár2ya: Középiskolai ösztöndíj-pályázat kiírása

Írásos e1őterjestés csatolva ajegyzó’könyvhöz az Mötv. 52. (‘1) bekezdésJ) pontja itlapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Hiányolja az utánkövetést ebben a pályázatban. A református
egyház 1 5 diák részére biztosít ösztöndíjat. Minden diák tekintetében elvárja az egyház az
osztályfőnököktől, hogy nyár végén írjanak egy jellemzést, amiből kiderül, mi történt egy-egy
diákkal. Az ösztöndíj összege 1 00 ezer forint. Szeretné azt, ha azokról a diákokról, akik a tavalyi
évben az önkormányzattól középiskolai ösztöndíjat kaptak, az osztályfőnökök írnának egy 1
oldalas jellemzést (milyen volt a diák előmenetele, milyen jegyei voltak, stb.).

Javasolta, hogy a szeptemberi bizottsági ülésen a Humán és Szociális Bizottság tárgyalja meg
a „Középiskolai ösztöndíj-pályázatban részesülő diákok utánkövetése” tárgyú előterj esztést.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Kérdése, hogy hány gyerekjár középiskolába Békésen?

Sápi András osztályvezető-helyettes: Békésen kb. 500 diákjár középiskolába. Az elmúlt évben
1 2 gyerek kapta meg a középiskolai ösztöndíjat, azonban 2 diák nem tett eleget a pályázati
kiírásban foglaltaknak és nem mutatták be a félévi bizonyítványukat, így a második félévre már
nem kapták meg az ösztöndíjat.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Információi szerint az ösztöndíjban részesülő diákok
többsége a református gimnáziumban tanul, míg a Gál Ferenc Iskolából kevesebb diákok tudott
részt venni a pályázatban a tanulmányi átlaga miatt. Annak örül, hogy a református egyház ki
tudja egészíteni az önkormányzati támogatást. Kérdése, hogy mi a pályázat célja? Esetleg az,
hogy Békésen maradjanak a fiatalok a középiskolás éveikre is? Sajnos Békéscsaba közelsége
miatt nagyon sok család már általános iskolába is Békéscsabára viszi a gyerekét.

Sápi András osztályvezető-helyettes: A pályázat eredeti célja, hogy a tehetséges diákokat
középiskolás korban is Békésen tartsák.

Mucsi András bizottsági elnök: A legutóbbi pályázók közül 1 O diák a református
giinnáziumban, 2 diák pedig a Gál Ferenc Iskolában tanult. Emellett a református egyház még
1 2 diák részére adott támogatást. A református gimnáziumban 200 fő tanul középiskolában, így
a 10 % ösztöndíjban részesült.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Az utánkövetésnél azt is meg kellene nézni, hogy az
ösztöndíjban részesülő diákok közül hányan maradtak Békésen. Volt-e értelme a támogatásnak,
itt tartotta-e a diákokat Békésen, vagy csak a középiskoláig maradtak a városban és utána
eltűntek?

A pandémia alatt nagyon sok főiskolás hazajött, mivel online tanultak, így egy-két egyetemista
itt is ragadt a városban, itt vállalt munkát. Valamivel vissza kellene vonzani azokat a Fiatalokat,
akik elmentek a városból.

Pol2ár Zoltán alpolgármester: Írni kellene az iskolaigazgatóknak egy levelet, amelyben
tájékoztatást kérnek arról, hogy hova mennek továbbtanulni azok a diákok, akik ösztöndíjban
részesültek, illetve kérjék azt, hogy a támogatásban részesülőkjelezzenek vissza arról is, hogy
hovajárnak főiskolára, ott milyen a tanulmányi átlaguk, akarnak-e másik főiskolára/egyetemre
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menni tanulni? Az utánkövetést nemcsak a középiskola 4 évére kell kiterjeszteni. A pályázati
kiírást ennek megfelelően módosítani lehetne.

Mucsi András bizottsági elnök: Jövő héten lesz gimnáziumi tantestületi ülés, ahol az
osztályfőnököket meg lehet kérni arra, hogy a támogatásban részesülő diákokról írjanak
jellemzést. Vannak olyan osztályfőnökök, akik 1 5 év után is tartják a volt diákj aikkal a
kapcsolatot.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Nem hiszi, hogy a diákok az ösztöndíj összegéért
maradnak Békésen vagy amiattjönnek vissza, de nagyonjó ötlet, hogy azok a diákok is kapnak
iskolakezdési támogatást, akik Békésen laknak, de nem Békésenjárnak iskolába. Ezen keresztül
a szülők is érezhetik a törődést. Már általános iskolák tekintetében is érezhető az elvándorlás
Békéscsaba fele, hisz sok szülő is a városban dolgozik. Vissza kell erősíteni a családokban azt,
hogy van hova hazajönniük a fiataloknak, lesz helyben munkájuk, stb.

Mucsi András bizottsági elnök: Az iskolakezdési támogatás fedezete a szociális pénzeszközök
kerete. Néhány hónapon belül megszerveznek egy konferenciát a szociális rendelet
felülvizsgálata érdekében, ahová a megyében lévő önkormányzatok meghívást kapnak, hogy
bemutathassák a saját városuk szociális rendeletét. Ahogyan a lakásrendelet kapcsán nagyon
sokjó ötletet tudtak összegyűjteni, várhatóan így lesz a szociális rendelet tekintetében is. Lehet,
hogy néhány településnek éppen a békési önkormányzat ad ötletet, de lehet, hogy épp a gyulai
önkormányzattól kap a békési önkormányzat olyan ötletet, amit be lehet építeni a rendeletbe.
Különböző területeken lehet majd ilyen konferenciát rendezni, mint például kulturális élettel
kapcsolatban, de megnézhetnék a nemzetiségi önkormányzatok tevékenységét is a megyében,
vagy áttekinthetnék, hogy melyik önkormányzat milyen módon segíti a civil szervezeteit.
Nagyon sok terület van, ahol az önkormányzat szeretne fejlődni, és így egy-egy konferencia
keretében erre is lenne lehetőség.

A napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati
javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek azzal, hogy a Humán és Szociális
Bizottság szeptemberi ülésére kerüljön beterjesztésre a középiskolai ösztöndíjban részesülő
személyek utánkövetésével (osztályfőnökök által írt j ellemzés) kapcsolatos anyag.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

7/2021. (VI. 22.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Középiskolai ösztöndij-pályázat kiírása “ tárgyú előterjesztést és a
határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek azzal, hogy a Humán és
Szociális Bizottság szeptemberi ülésére kerüljön beterjesztésére a középiskolai
ösztöndíjban részesülő személyek utánkövetésével (osztályfőnökök által írt jellemzés)
kapcsolatos anyag.
Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök
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Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja irlapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt kiegészíteni. Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így
szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, amely szerint a bizottság a határozati javaslat eWogadását

i avasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: őfő

Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsá,’a

8/2021. (VI. 22.) számú határozata:

Békés Város
megtárgyalta
előterj esztést
Határidő:
Felelős:

Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
a „Sporttevékenységek támogatása 202]. II. félévben “ tárgyú

és a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.
intézkedésre azonnal
Mucsi András bizottsági elnök

Mucsi András bizottsági elnök: Tájékoztatta a bizottság tagjait arról, hogy 202 1 . július 6-án
(kedden) 14.00 órakor a bizottság látogatást tesz a Kulturális Központban. Kérte, hogy aki
teheti, vegyen részt ezen az eseményen, hiszem egyeztetni tudnak a BETAZEN-nel, a
Madzagfalvi Napokkal kapcsolatban, de az új rendezvényekkel kapcsolatban is. At tudják
beszélni a civil szervezetek támogatását is.

Kérte a bizottság tagjait, tegyenek javaslatot arra, hogy milyen városi intézményt szeretnének
még meglátogatni. Az Inkubátorházba, a dr. Hepp Ferenc iskolába is ellátogathatnának.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: A lakásotthonokat sem kellene kihagyni.

Kovács Ildikó bizottsági tag: Az EGYMI-be is ellátogathatnának.

Mucsi András bizottsági elnök: A Reményhír iskolába is szeretne eljutni. A konkrét
időpontokat egyezteti majd.

További napirendi pont, bejelentés, észrevétel nem volt, így a nyilvános ülést befejezettnek
nyilvánította és zárt ülést rendelt el, amelyről különjegyzőkönyv készült. Kérte, hogy csak azok
maradjanak az ülésteremben, akiknek erre a jogszabály lehetőséget biztosít.

Mucsi András
bizottsági elnök

K.m.f.

\ ) \ ‚1J\
\J\ \J

Kovács Ildikó
jkv. hitelesítő
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